
49.20
p. Gavendová opätovne žiada opraviť mestský rozhlas v Opatovej pri jej dome a nesúhlasí s odpoveďou, že mesto rozhlas neplánuje
spojazdniť.  Starí ľudia nevedia nič, čo sa deje a nie každý v ich veku má možnosť zdieľať nové technológie. 

MHSL  Rozhlas v uvedenej lokalite opravíme. 4.6.2020 jún N Harmonogram opráv na VO a rozhlase

50.20
P. Repka požaduje osadiť rozhlas, prípadne /presunúť/ aj na ul. 10. apríla – ľudia tam nič nepočujú, na to reaguje Mgr. Baco že po x-
rokoch, keď nastúpili do funkcie sa im podarilo spojazdniť nový rozhlas v Kubrej. MHSL  Preveríme stav ozvučenia ulice 10.apríla, podľa výsledku zjednáme nápravu. 4.6.2020 júl N Harmonogram opráv na VO a rozhlase

51.20 občania sa pýtajú, kedy mesto Trenčín sprístupní zatvorené kultúrne stredisko v Opatovej po pandémii s koronavírusom. UKIS
Kultúrne stredisko Opatová je možné využívať od 10.6.2020 pri dodržaní aktuálnych hygienických 
odporúčaní. 4.6.2020

POŽIADAVKY Z VMČ SEVER zo dňa 2.7.2020 KS KUBRICA

52.20
Páni poslanci, je normálne, že na Vaše požiadavky nie je zo strany mesta ani reagované?“ a kedy konečne bude zabezpečený 
workout? (pozri požiadavku č. 35.20) a kto je zodpovedný za to, že sa tam minuli peniaze?  (Mičega) UI

V prvej polovici augusta 2020 bude predstavený poslancom MČ Sever návrh dopadovej plochy a prvkov na 
workout. 2.7.2020 august

53.20 Je to plocha pre workout alebo betónová plocha tak ako uviedol viceprimátor na mestskom zastupiteľstve. (Mičega)
UI

V projektovej dokumentácii, ku ktorej je vydané právoplatné stavebné povolenie je uvedené betónová 
plocha- oddychová zóna. 2.7.2020 V

54.20
Vyrovnať a opraviť značné výtlky na ceste Ul. Pod Sokolice – príjazdová cesta okolo OC Max dozadu smer k piánu. (Baco) - viď foto k 
požiadavke. MHSL  Správca miestnych komunikácií zaradil opravu do poradovníka opráv. 2.7.2020 N zásobník opráv

55.20

Vzhladom na rastajuce negativne reakcie obcanov na odpovede vyplyvajuce z ich poziadaviek na zasadnutiach VMC Sever si Vas 
dovolim poziadat o vypracovanie pravnej analyzy nastavenia systemu poziadaviek, ktory bol zavedeny MsU v Trencine v roku 2014. 
Tato analyza by spocivala vo vyklade prav a povinnosti, vyplyvajucich zo stavajuceho systemu zadavania poziadaviek a spôsobe ich 
vyhodnotenia. (Bystrický) UP

V zmysle článku 6 ods. 5 a 6 Rokovacieho poriadku výborov mestských častí mesta Trenčín: „5. Garant VMČ 
ďalej zodpovedá za rozdelenie vznesených  požiadaviek na vybavenie a zabezpečuje sumarizáciu odpovedí 
na  požiadavky VMČ a ich zaslanie. 6. Požiadaní sú povinní odpovedať na vznesenú  požiadavku členov VMČ 
do 30 dní odo dňa doručenia zápisnice. Odpoveď sa zasiela predsedovi VMČ, členovi VMČ, ktorý  
požiadavku vzniesol a garantovi VMČ v rovnakej forme, v akej sa im zasielajú pozvánka a materiály na 
zasadnutie VMČ.“
Požiadavky VMČ sú v zmysle Rokovacieho poriadku VMČ vybavované nasledovným spôsobom:
Príslušný útvar MsÚ po obdržaní konkrétnej požiadavky VMČ najskôr vyhodnotí charakter vznesenej 
požiadavky, t. j. či je možné na takúto požiadavku odpovedať v režime stanoveného Rokovacím poriadkom 
VMČ, či je požiadavka VMČ v súlade so všeobecne záväznými právnymi predpismi, či obsahom požiadavky 
nie je poskytnutie informácie, ktorá nemôže byť sprístupnená a pod.  Nakoľko požiadavky z VMČ sú 
častokrát žiadosťami podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov (zákon o slobode informácií), je potrebné, aby občania požiadali o poskytnutie 
takýchto informácií v súlade so zákonom č. 211/2000 Z. z. zvlášť, t. j. nie prostredníctvom vznesenia 
požiadavky na zasadnutí príslušnej VMČ.  V prípade, ak na požiadavku VMČ z dôvodu vady požiadavky VMČ 
nie je možné poskytnúť požadovanú odpoveď, v odpovedi na vznesenú požiadavku VMČ sa uvádzajú 
dôvody, prečo nemôže byť konkrétna požiadavka vybavená, resp. upozornenie na povinnosť požiadať o 
sprístupnenie konkrétnej informácie prostredníctvom osobitnej žiadosti podľa zákona č. 211/2000 Z. z. 
Odpoveď na požiadavku VMČ nemôže byť poskytnutá v prípade, ak je takáto požiadavka v rozpore so 
všeobecne záväznými právnymi predpismi. Dovoľujeme si zároveň pre celkové objasnenie právnej úpravy 
poznamenať, že zo zákona o obecnom zriadení ani z iných právnych predpisov nevyplýva povinnosť mesta 
zriaďovať výbory mestských častí a ani povinnosť splniť akúkoľvek požiadavku, ktorú mu prostredníctvom 
VMČ adresujú obyvatelia mesta. Mesto teda nie je povinné ani prijať mechanizmus vybavovania 
požiadaviek vznesených na zasadnutiach VMČ. V tejto súvislosti uvádzame, že účelom prijatého 
mechanizmu vybavovania požiadaviek VMČ nie je povinnosť obce vyhovieť každej požiadavke na základe 
vznesených pripomienok, nakoľko takýto postup by mohol byť v určitých prípadoch považovaný za 
povinnosť obce riadiť sa pokynmi občanov, čo by bolo v rozpore so všeobecne záväznými právnymi 
predpismi, ale naopak umožnenie občanom obce podieľať sa na správe vecí verejných. Podnety, ktoré sú  2.7.2020

56.20
Žiadam MsÚ preveriť možnosť posilnenia MHD linky č. 11 o frekvenciu aspoň 3 x denne v čase sezóny s trasou, ktorá by končila
v Kubrici za rybníkmi s doplnením zastávky v centre Kubrica.  (Bystrický)

UM

Preverili sme. Možné to je. Stálo by to zhruba 150 eur / týždeň. Problém je v otáčaní autobusov, nakoľko 
otoč v Kubrici nad rybníkmi je zaprataný drevom štátnych lesov a urbáru. Podrobnejšia odpoveď bola 
odoslaná pánovi poslancovi mailom. 2.7.2020 V

57.20 Opakovane žiadam o dokončenie a zrealizovanie dopravného značenie (opakujúca sa požiadavka č. 75 ešte z roku 2019) (Trepáč)
UM

S pánom poslancom sme sa dohodli na ďalších zmenách, ktoré zapracujeme
2.7.2020

58.20
V podchode Pred poľom sú na viacerých miestach poškodené steny okolo chodníkov, prosím o opravu a do budúcna zabezpečiť 
kamerovým systémom. (Trepáč)

MsP, MHSL

Za MsP: V predmetnom podchode máme 4 bezpečnostné kamery. Žiaľ nie vždy kamery zachytia všetky 
znečistenia stien.  Za MHSL: Oprava obkladu stien v podchode je zaradená v pláne opráv pre tento rok.

2.7.2020 N

59.20
 Prosím o zavedenie MHD z Kubrice  smerom na Sihoť a tiež nastaviť cestový poriadok  tak, aby MHD lepšie  nadväzovala na 
ostatné verejné dopravné spojenia. (Trepáč) UM

Odporúčame pánovi poslancovi Trepáčovi osobné stretnutie s Ing. Minarechom, referentom útvaru 
mobility, ktorý má na starosť MHD.

60.20
P. Gavendová požaduje opätovne pokosiť potok v Opatovej a aby to zabezpečovali tí istí, ktorí to kosili aj vlani, lebo svoju prácu si
odviedli vzorne, aj trávu si  odviezli.

USaŽP

Uvádzame odpoveď Mariána Bocáka, hovorcu Slovenského vodohospodárskeho podniku z  13.7.2020 
Potok patril ešte donedávna pod správu Lesov SR a na základe delimitačného konania bol zverený do správy 
Slovenského vodohospodárskeho podniku (SVP), š. p., a to 1. 1. 2020. Preto nemohol byť potok zaradený 
do plánu kosieb a údržby pre rok 2020. V tomto roku prebehne jeho obhliadka úsekovým technikom, ktorý 
posúdi súčasný stav a rozhodne, či bude potok zaradený do plánu údržby pre rok 2021. 
 Náš podnik vykonáva svoju činnosť v zmysle zákona, na základe plánu opráv a údržby a v rámci svojich 
finančných, technických a personálnych kapacít.

2.7.2020 16.7.2020 V

61.20 P. Gavendová požaduje, aby mesto vyzvalo vlastníka budovy starej lesnej správy, aby si budovu opravili.
USaŽP

Na objekte bude vykonaný štátny stavebný dohľad,  na ktorom preveríme  stavebno-technický stav objektu. 
O zisteniach ŠSD budeme informovať VMČ.  2.7.2020

62.20

P. Gavendová požaduje, aby mesto pokosilo aj priekopy v Opatovej – SSC Žilina.  USaŽP, MHSL

Prosíme o upresnenie lokality. Väčščina ciest v zastavanej časti Opatovej je vo vlastníctve mesta. Požiadavku 
sme preto poslali aj na MHSL. Za MHSL: MHSL v Opatovej kosí všetky pozemky v správe mesta. Na 
neudržiavanú zeleň v správe SSC upozornil správca miestnych komunikácií a žiadal o nápravu u SSC. 2.7.2020

63.20 P. Gavendová požaduje premiestniť nádobu na psie exkrementy na opačnú stranu pred jej rodinným domom v Opatovej, prípade 
vyvesiť niekde na viditeľné miesto, že je tam nádoba na psie exkrementy, aby si to ľudia vedeli upratať. USaŽP

Na nádobu na Opatovskej ulici pri križovatke s ulicou Niva bude nalepená nálepka s textom "Upratujte po 
svojom psovi". 2.7.2020 16.7.2020 V



64.20
P. Gavendová požaduje vymeniť autobusové prístrešky oproti Majáku v Opatovej a pri ŽS Opatová – to sú unikátne prístrešky,
nemajú bočnice. UM

Na dané miesto nemožno umiestniť prístrešky s bočnicami. Bočnice by zavadzali pri prechádzaní.
2.7.2020

65.20
P. Gavendová požaduje označiť dedinu Opatová nad Váhom pri jej začiatku i konci, ani jedna dedina na Slovensku, nie je tak
zlikvidovaná ako Opatová nad Váhom, všetky dediny majú svoje označenie, už nie sme odrazu Opatová nad Váhom, ale len Opatová
a požaduje osadiť tabuľu tak, ako to má Kubrá či Kubrica.

UP, UM

Štatút mesta Trenčín v článku 2 určuje postavenie mesta  a jeho územie takto: „Územie mesta Trenčín tvorí 
súbor katastrálnych území jeho jednotlivých častí a to: Biskupice, Istebník, Kubra, Kubrica, Opatová, 
Orechové, Záblatie, Zlatovce, Hanzlíková, Trenčín. Akékoľvek zmeny územia mesta Trenčín možno vykonať 
len v súlade s osobitnými právnymi predpismi.“ Opatová bola samostatnou obcou do 31. decembra 1984. 
Od 1. januára 1985 je administratívne pričlenená k mestu Trenčín ako jedno z jeho katastrálnych území. 
V zmysle vyššie uvedeného vyplýva, že Opatová (niekedy neoficiálne Opatová nad Váhom) nie je 
samostatnou obcou, a teda nie je ani povinnosťou mesta Trenčín označiť jej začiatok a koniec značkou. Váš 
podnet berieme na vedomie a mesto Trenčín zváži do budúcna označenie Opatovej mestským informačným 
systémom. Za UM: Opatová nad Váhom podľa posledných informácii nie je dedinou, ale súčasťou mesta 
Trenčín. Je tomu tak takmer 50 rokov. Kubrá ani Kubrica nemá žiadnu tabuľu. Osadiť ale môžeme smerníky 
k miestnemu cieľu.

2.7.2020

66.20
P. Gavendová upozornila na fakt, že rampa na Sihoti pred LIDLOM sa nezatvára, od skorého rána tam nie je možné zaparkovať,
parkovisko je plné. KPRE S uvedeným problémom je potrebné sa obrátiť na spoločnosť LIDL. 2.7.2020

67.20
P. Gavendová upozornila na fakt, že na križovatke (v tom trojuholníku) z Dobrej do Opatovej je tak vysoká tráva, že zasahuje do
rozhľadového poľa vodiča, treba to pokosiť čo najskôr, nie je tam nič vidieť. MHSL  Pozemok v križovatke patrí Slovenskej správe ciest, upozorníme ich na stav a požiadame o nápravu. 2.7.2020

68.20 P. Gavendová požaduje pokosiť aj trávu pri osadenom zábradlí na moste v Opatovej, rozrastá sa do krajnice cesty. MHSL  Správcom je Slovenská správa ciest, ktorú na tento stav upozorníme a budeme žiadať nápravu. 2.7.2020 N Správca MK požiadal o nápravu.

69.20 P. Gavendová sa pýta, prečo nemajú zľavu na daniach z nehnuteľnosti dôchodcovia, ZŤP, ale naopak sa dane zvýšili.

UE

Oproti predchádzajúcim rokov neprišlo k žiadnej zmene v zníženiach dane pre dôchodcov a ŤZP občanov.  
To znamená, že aj v roku 2020  platí zníženie dane z nehnuteľností  za nehnuteľnosti vo vlastníctve  občanov 
starších ako 70 rokov a taktiež  pre občanov s ŤZP. Sadzby dane sa nezvyšovali od roku 2011,  pričom len 
miera inflácie dosiahla za uvedené obdobie 14,5%. Zároveň sa neustále  zvyšujú  výdavky  mesta na 
materské a základné školy, školské jedálne, sociálnu oblasť, údržbu ciest, mestskú hromadnú dopravu, 
údržbu cintorínov a domov smútku, verejnú zeleň, bezpečnosť v meste a mnohé ďalšie.  Narastajúce 
povinnosti samospráv a zvyšujúce sa  výdavky prinútili väčšinu samospráv prijať tieto opatrenia.  2.7.2020

70.20

PhDr. Očkayová žiada predsedu VMČ a garanta, aby sa dal dodatok k rokovaciemu poriadku výborov mestských častí mesta Trenčín, 
kde by sa doplnil bod, že poslanci mestských častí majú chodiť na stretnutie so svojimi voličmi primerane upravení. UP

Bez výslovnej požiadavky predsedu VMČ nebudeme vypracovávať novelizáciu rokovacieho poriadku 
v tomto smere. Zároveň ale podotýkame, že sa domnievame, že rokovací poriadok by nemal obsahovať 
takto vágne pojmy, ako napríklad „primerane oblečení“. Kto posúdi primeranosť oblečenia? Máme za to, že 
poslanci sa za svoje správanie, vrátane úpravy svojho zovňajšku zodpovedajú svojím voličom 
v demokratických voľbách. Okrem toho, nevieme si predstaviť, že by sme poslancovi bránili vo výkone jeho 
práv (napr. v účasti na zasadnutí výboru mestskej časti) pre oblečenie, ktoré niekto (kto?) považuje za 
neprimerané. Z vyššie uvedených dôvodov nepovažujeme požiadavku p. Očkayovej za takú, ktorej by sa 
malo vyhovieť. 

2.7.2020

71.20
p. Srnáková požaduje, aby mesto vyzvalo majiteľa pozemku parkoviska pri OC MAX - ide o súkromný pozemok, aby si označil svoju
nehnuteľnosť a zahradil vstup na parkovisko tak, aby tam autá opakovane neparkovali, sú tam len betónové zátarasy a blato. 

USaŽP

Mesto Trenčín nemá v zmysle žiadneho právneho predpisu možnosť nariadiť vlastníkovi pozemku, aby 
znemožnil parkovanie vozidiel na svojom pozemku, pokiaľ takéto parkovanie vozidiel nie je v rozpore 
s účelovým využitím pozemku prípadne stavby na ňom. Je na vlastníkovi pozemku, či takéto parkovanie 
tretím osobám na svojom pozemku umožní alebo nie.  2.7.2020 V

72.20
p. Srnáková prosí znížiť výšku náletových stromov tak, aby na rozhľadni na Brezine neprekážali vo výhľade.  MHSL  Správca lesoparku Brezina má naplánovaný orez stromov v okolí rozhľadne do konca septembra tohto roka. 2.7.2020 N

73.20
p. Srnáková sa pýta, či je už prebratý podchod pre peších pri Bille? Podchod je nepozametaný, sú tam odpadky, špina. Steny už nie 
sú biele, sú tam kamery a monitoruje sa to? MsP, MHSL

Za MsP: V podchode máme 4 bezpečnostné kamery. Aj tieto kamery sú súčasťou komplexného kamerového 
systému Mestskej polície Trenčín. V prípade podozrenia vandalizmu alebo znečistenia je možné záznam 
pretočiť spätne. Za MHSL: Podchod je v správe mesta a prebieha v ňom pravidelné zametanie podľahových 
plôch.V tomto roku prebehlo aj čistenie stien.

2.7.2020

74.20
p. Srnáková sa  pýta, či z útvaru mobility je už spracované ako sa bude parkovať v lokalite Pod Sokolice - ako jej povedal Ing. 
Hartmann  v roku 2018,  že o rok až dva sa to bude riešiť. A prosím poslancov VMČ SEVER, aby skôr, ako pán Hartmann nakreslí čiary, 
predstavili víziu parkovania nám občanom z tejto lokality.  UM

Projektant spracoval a odovzdal projektovú dokumentáciu na útvar investícii, kde je do nej možné 
nahliadnuť. Útvar investícii v blízkej dobe spustí povoľovací proces.

2.7.2020

75.20
p. Srnáková požaduje prehodnotiť opatrenia vo veci parkovania v lokalite Pod Sokolice - okamžite riešiť so správcom a vlastníkom 
miestnych komunikácií, aby teraz v čase havárie v tejto lokalite prekryli dočasne zónovú značku.  Lebo opätovne ubudli parkovacie 
miesta.  UM

Za povolenie a zmenu dopravného značenia je zodpovedný pôvodca havárie. Pôvodca havárie je povinný 
vybaviť zvláštne užívanie komunikácie a zmenu dopravného značenia na Dopravnom inšpektoráte a 
následne osloviť Mesto Trenčín. 2.7.2020

76.20
p. Srnáková požaduje preložiť jeden kontajner na HUMANA  lebo vadí v prejadznosti na miestnej komunikácii Pod Sokolice, 
kontajner je osadený v rozhľadovom poli vodiča. USaŽP, UM  Nádoba je určená pre lokalitu Pod Sokolice. Kontajnery preskupíme. 2.7.2020


